
VELKOMMEN TIL ÅRSMØTET I KVISLE SKOG 2023/2024 

- BADEPLASSEN VED METJØNN - 

KVISLE SKOG – LØRDAG 7. SEPTEMBER 2024. 

 

 

  

   

  

   

  

  

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Dagsorden Årsmøtet Kvisle Skog Vel 

Lørdag 7. september 2024, kl. 11:00 

Badeplassen ved Metjønn, Kvisle Skog 

 

1. Møtet åpnes av styrets leder 

2. Valg av møteleder 

3. Oversikt over fremmøtte 

4. Valg av person til å undertegne protokollen 

5. Godkjenning av innkalling 

6. Godkjenning av dagsorden 

7. 7a) styrets årsberetning  

7b) informasjon om vei 

8. Regnskap 2024/2025 og revisors rapport 

9. Budsjett 2024/2025 og medlemskontingent 

10. Saker til behandling og styrets forslag til vedtak 

11. Valg av styre, revisor og eventuelle komiteer 

 

Årsmøtet etterfølges av Medlemsmøte og Dugnad 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



AGENDA PUNKTER 3-6 

 

 

 

3. Oversikt over fremmøte 

4. Valg av person til å godkjenne møteprotokollen 

5. Godkjenning av innkalling 

6. Godkjenning av dagsorden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



KVISLE SKOG VEL  

ÅRSBERETNING 2023/2024 
 

I perioden 2023- 2024 har styret bestått av: 

 

Aron Preus    Styrets leder 

Ingunn Vogel   Nestleder 

Ingvild Søyland Berg  Kasserer 

Lars Erik Johnsen   Sekretær 

Kirsten Molander  Styremedlem 

Karianne Olsen  Styremedlem 

Brit Berntsen    Styremedlem 

 

Frode Tollefsen   Varamedlem 

Espen Larsen    Varamedlem 

 

Tore Firing    Revisor 

 

Dagfinn Haugen   Valgkomite 

 

Kjetil Bø   Kvisle Skog Vei 

Vidar Sæther   Kvisle Skog Vei 

 

 

Det har i perioden vært avholdt totalt 6 styremøter, for samtlige eller deler av styret. 

Utover dette har deler av styret hatt et møte med Grunneierne på Bratterud på 

forsommeren.  

 

 

 



7A – Styrets årsberetning 

 

1. Dugnad 2023 

Lørdag 2. september – rett etter årsmøtet ble det, tradisjonen tro, gjennomført 

dugnad på Kvisle Skog.  

Diverse oppgaver stod på agendaen. 

Kvisle Skog Vei tok en runde og fikk tatt et tiltrengt skippertak med områdets tine rør, 

for bedre å gå våren- og smelting i møte. 

 

Videre var det, nær selvsagt, igjen krefter som fortsatte arbeidet med det stadig 

pågående prosjektet “forbedring” av skiløyper i vårt område. 

Sakte, litt for sakte, men sikkert rusler prosjektet videre. 

 

Nye merkepinner ble malt og forberedt for utplassering i området. 

 

I etterkant av felles-dugnad, ble det igjen gjennomført en dugnad 21. oktober, hvor 

“fliskutter” og maskinelt utstyr bidro til å gjøre fremtidens løype trassé både bred og 

meget innbydende. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

   

   

  

 

 

 

  

 

 

 



Oktoberdugnaden må sies ble gjennomført i “grevens tid” - for de første av årets 

snøfiller dalte ned underveis. Men målet for dagen ble nådd - og mannskapet sa seg 

godt gjennomført med både innsats og progresjon. 

 

Og snøen kom virkelig i kjølvannet av dette. Allerede 3. november dokumenteres det 

en god halvmeter snø. Vinteren var plutselig på plass på Kvisle. 

 

 

2. Løypekjøring og avtale. 

I forkant av sesongen 2024/2025 er avtalen med Arne Strandbråten forlenget i 

forhold til spor- og løypekjøring for vinteren. 

Sesongen vi har lagt bak oss – var igjen både lang og tidvis krevende, men alt i alt har 

vinteren på mange måter innfridd. 

Sesongen skulle også i år få bli relativt snørik. Om enn er inntrykket at vær og vind 

ikke alltid innfridde til forhåpning. I alle fall ikke i helgene. Men neste år blir det sol! 

 

Igjen er antall turer gjennomført omtrent i forhold til estimat og budsjett i forkant. 

 

For kjøringen 2024/2025 er avtale inngått. Arne & Co har signalisert kostnadene 

holdes på samme nivå som i år. (5000,- (+mva) pr tur). 

 

Det er, som vanlig, på sin plass å takke Arne & Co for innsats, positivitet og gode 

oppdateringer gjennom vinteren, med oppstart i desember og kjøring fram til påske! 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

   

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 



3. Styrets arbeid har gjennom brorparten av 2023 og 2024 mye handlet om vei- 

veivedlikehold og erkjennelsen av at her er det noen utfordringer som må tas tak i. 

 

Parallelt har vi gjort oss erfaringer på at oppdatering og vedlikehold av områdets 

adresse- og kontakt registreringer på ingen måte har vært tilfredsstillende. 

Mye jobb er brukt av styrets krefter, igjen, på grundig å gå gjennom dette. 

 

Her vil Velforeningen få lov til å uttrykke skuffelse overfor jobben som har vært gjort 

fra Grunneiernes side, i forhold til denne delen av avtalte rutiner. 

 

Veien, fakturering og dets anliggender har vært gjenstand for mang en diskusjon 

gjennom året. 

Og mange alternative løsninger har vært vurdert. 

 

Grunneierne, skal sies, har selv erkjent utfordringene med rutiner - og gitt oss 

mulighet til å komme med forslag til løsninger for fremtiden. 

 

Vi har nøye vurdert - i Velforeningen - selv å stå for ansvar med utsendelse og 

innkrevinger av veiavgiftene.  

Dette ville potensielt posisjonert oss optimalt - i forhold til vårt evig tilbakevendende 

ønske om 100% innsyn og kontroll med pengeflyt. 

Samtidig vil dette være svært ressurskrevende for en liten Velforening -  

og arbeidsmengden dette potensielt ville kunne ha påført deler av styrets frivillige 

medlemmer overskrider hva vi finner hensiktsmessig og forsvarlig. 

 

En annen vurdering har (igjen) vært å etablere et eget veilag for Kvisle Skog. 

Dette har vi, i skrivende stund, vurdert vil kreve et såpass stort engasjement at vi i 

alle fall inntil videre lar dette ligge.  

Vi opplever at å rekruttere hytteeierne og engasjement herfra som til dels krevende. 

Et eget veilag vil kreve mye tid og engasjement å etablere - så her anmoder vi med 

dette eventuelle interessenter om å melde sitt eventuelle kandidatur. 

 

Til syvende og sist - har vi landet på at vi gir Grunneierne muligheten til å rette opp i 

inntrykket fra det siste året. 

Grunneierne kommer i så måte med følgende lovnader: 

- Separate kontoer for veiavgift og festeavgifter - slik at økonomistyringen vil 

være langt mer oversiktlig i det daglige. 

- Strengere og bedre rutiner for innkreving og generell oppfølging. 

- Et nytt regnskapskontor vil bistå i dette arbeidet. 

- Økonomisk innsyn, fullverdige regnskap og transparens. 

 

Velforeningen har lagt ned MYE tid og ressurser i å innhente og registrere all 

kontaktinfo til samtlige hytter. Vi har også oppdatert og pleiet Grunneiernes registre 

som en del av denne viktige prosessen. 



Vi mener at dette nå, på det nærmeste er 100% - slik at for fremtiden både skal og 

må vi kunne forvente både bedre kontroll og styring. 

Uansett, vi må derfor kontinuerlig evaluere disse forhold nøye gjennom 2024 og 

2025. 

 

 

 

4. Tidlig påske - og igjen tid for Påskeskirenn, lørdag 30. mars. 

Der hvor vi tidligere år stort sett har vært velsignet med strålende vær,  

gode temperaturer og innbydende forhold - skulle årets påske, dessverre i stor grad, 

preges av skyer og nedbør. 

Årets skirenn ble følgelig en noe våt affære - med regn, grått og vått. 

Lederne for arrangementet var naturlig nok spente før start. 

Men det skal sies - mange mennesker kom. Veldig mange faktisk. 

Godt humør - smilende barn - og nok en gang suksess for påskeskirenn på Kvisle. 

Takk til bidragsytere på premiesiden, både hyttefolk og næringsliv. 

Men ikke minst - tusen takk til alle som stilte opp denne regntunge dagen. 

Vi ses igjen i 2025! Forhåpentligvis under blå himmel! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tidlig påske gjorde at veiene forsåvidt klarte seg greit gjennom påsken. 

(Med noen utfordringer skal sies!) 

Men i etterkant fulgte noen utfordrende uker - og forsiktige anmodninger om å 

tilbringe en periode i lavlandet i begynnelsen av april. 



På veien videre gjennom april fulgte Nordlys på Kvisle - samt den sakte prosessen 

med å følge snøen som sakte smeltet via Webkameraet. 

Mai kommer - og med den etter hvert både sol og varme.  

I midten av mai er omsider Kvisle snøfritt - vårblomstene florerer på Facebook. 

Fisken tyter fram i vannene - og på folks fiskekroker.  

Dagene lengre og solnedgangene det vakreste som finnes fra hyttevinduene rundt 

om på Kvisle.  

Tilogmed Kvisle-elgen valgte å posere foran en av vårt områdes mange dyktige 

fotografer! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5. Badebrygge ved Langtjønn var en av lovnadene ved fjorårets Årsmøte.  

I all hovedsak takket være vår gode mann, Frode Tollefsen, var denne mer eller 

mindre ferdig, montert og på plass i begynnelsen av juli. 

 

I løpet av sensommeren er også badestiger/trapper montert, både ved Fremste- og 

Langetjønn. Så nå skal det kunne bades fra alle bauger og kanter! 

 

 

 

  

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

6. Kvisle Skog Forvaltning.  

- Her følger egen rapport som eget vedlegg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

(Alle bilder brukt uten tillatelse, men med stor takk til samtlige «opphavsretthavere» for deling på Kvisle Skogs Facebookside). 

 



7B – Informasjon om vei. 

 

Per Magne/Harald (Grunneiere) vil informere under årsmøtet, på vegne Kvisle Skog ANS. 

 

Per Magne/Harald vil legge fram regnskapet for vei 2023 / 2024, samt presentere budsjett 

for 2024 / 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 



8 - Regnskap og revisors rapport 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kommentar: Revisor Tore Firing har godkjent Regnskapet, 

 

 

 

 



9 – Budsjett og medlemskontingent 2024 / 2025 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Notat: Medlemskontingent for 2024 / 2025 er besluttet uendret (kr. 850,-) 

 

 

 



 

10 – Saker til behandling / forslag til vedtak 

 

Ingen innkommende saker til behandling. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



11 – Valg av styre, revisor og eventuelle komiteer: 

Slik vil, i hovedsak, styret for Kvisle Skog Vel se ut for det kommende året. 

Som det kommer frem – noen nye krefter ønskes velkommen og trer inn, mens andre takkes 

av etter god og mangeårig innsats. 

 

 

 

 

 


